
P R O T O K Ó Ł N R XIV/2016 
z sesji Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 

odbytej 27 stycznia 2016 roku, w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 27 stycznia 2016 roku rozpoczęła się o 
godz. 14:15, a zakończyła o godz. 15:35. 

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu - zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejsze2o protokołu. 
Nieobecna Pani Radna Barbara Górniak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Dzień dobry Państwu. Jeszcze raz zadzwonię, proszę o 
spokój, spotykamy się pierwszy raz w tym roku, w tej sali. W związku z tym otwieram X I V 
sesje Rady Miejskiej w Węgorzynie. Witam przybyłe osoby, witam Radnych powiatowych , 
dwie osoby naszych lokalnych. Witam Dyrektora Gimnazjum i Szkoły Podstawowej w 
Węgorzynie, witam Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej, mieszkańców Węgorzyna, 
witam sołtysów i Przewodniczącego Rady Osiedla, witam was Radni i Panią Burmistrz ze 
swoim zespołem Skarbnik, Sekretarz i Pan Mecenas. Myślę, że chyba nie ominąłem. Dzisiaj 
nie mamy prasy na razie wygląda na to. Sesja jest nagrywana, to pewnie skorzystają z 
materiałów nagrywanych 
- lista obecności gości - stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 
- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno - stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum: 

Sesję otworzył i je j obradom przewodniczył p. Jan Mazuro - Przewodniczący Rady. 

Stwierdził, że w sesji udział bierze 14 - stu radnych, na stan 15 - stu. W związku z tym 

podejmowane decyzje i uchwały będą prawomocne. 

b) przedstawienie porządku ses ji: . 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że porządek obrad Radni i sołtysi otrzymali 
na piśmie czy są uwagi do porządku dzisiejszej sesji? Pani Burmistrz proszę. 

Pani Burmistrz - Wysoka Rado chciałabym prosić o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowych projektów uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej 
niezabudowanej oznaczonej numerem 123/4 położonej w obrębie Lesięcin, ponieważ w 
momencie wysyłania materiałów wpłynął wniosek osób zainteresowanych kupnem tej 
nieruchomości po sprawdzeniu, że jeszcze nie ma uchwały w tym temacie, w związku z tym 
został przygotowany projekt uchwały, a że mamy sesje możemy skorzystać, żeby nie musiał 
Pan długo czekać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są inne uwagi do proponowanego porządku 
obrad dzisiejszej sesji? Ten punkt był wpisany w pkt IV podjęcie uchwał w sprawie ppkt V I w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 123/4 położonej w obrębie Lesięcin, to by było na druku nr 8a. Kto z 
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Radnych jest za tym, aby ten projekt uchwały znalazł się w obradach dzisiejszej sesji? Kto jest 
za wprowadzeniem? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że Radni przyjęli 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Głosujemy teraz nad porządkiem obrad całej dzisiejszej 
sesji, kto z Radnych jest za przyjęciem porządku dzisiejszej sesji? Wraz z przyjętym tym 
jednym punktem? Kto jest za przyjęciem porządku całej sesji? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Za - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodn iczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji został przyjęty 

P O R Z Ą D E K O B R A D 
X I V sesji Rady Mie j sk ie j w Węgorzynie 

zwołanej na środę 27 stycznia 2016 roku na godzinę 14— 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie ą u o r u m 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 30 grudnia 

2015 roku 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

3. Informacje: 
1) Sprawozdanie z działalności Komis j i Budżetowo -- Gospodarczej w okresie od 

11.12.2014 r.-31.12.2015 r. - druk nr 1 
2) Sprawozdanie z działalności Komis j i Społeczno - Oświatowej w okresie od 11.12.2015 r. 

- 31.12.2015 r. - druk nr 2 
3) Sprawozdanie z działalności Komisj i Rewizyjnej w okresie od 11.12.2015 r. -

31.12.2015r. - druk nr 3 
4) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zatwierdzenia planu pracy Komis j i Budżetowo - Gospodarczej Rady Miejskiej w 

Węgorzynie na rok 2016 - druk nr 4 
2) zatwierdzenia planu pracy Komisj i Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w 

Węgorzynie na rok 2016 - druk nr 5 
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3) zatwierdzenia planu pracy Komis j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie na rok 2016 
druk nr 6 

4) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2016 - druk nr 7 
5) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2016 - 2023 - druk 

nr 8 
6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości rolnej niezabudowanej oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 123/4 położonej w obrębie Lesięcin - druk nr 8a 

5. Projekt planu pracy Rady Miejskiej w Węgorzynie na rok 2016 - druk nr 9 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie 
między s esyj nym 

8. Wolne wnioski i komunikaty 

9. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej - poinformował, że na dzisiejszej sesji przyjęciu podlega 
protokół z X I I I sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie odbytej w dniu 30 grudnia 2015 roku. 
Pytań i uwag do protokołu nie wniesiono. 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych, 
głosowało: 
Za - 1 3 
Przeciw - 0 

Wstrzymało się - 1 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - protokół został przyjęty 

2. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radnych o interpelacje i zapytania, 
proszę o interpelacje Radnych. Proszę Pani Maria Sławska Radna 

Pani Radna Maria Sławska -

1. Proszę Państwa mam dwie interpelacje na dzisiaj, bo ja mówiłam ale stwierdzam, że 
złożę to na piśmie. Składam interpelacje w sprawie utwardzenia placu przy cmentarzu 
w Runowie. Cmentarz ten jest drugi, co do wielkości cmentarzy w naszej gminie ludzi 
odwiedzających groby najbliższych szczególnie w czasie Świąt mają problemy z 
dojazdem i zaparkowaniem samochodu. Cmentarz ten jest miejscem pochówku k i l k u 
okolicznych wiosek: Kraśnik, Runowo, Lesięcin , Trzebawie, Chwarstno, Runowo, 
Winnik i także dużo tego jest i prosimy o utwardzenie placu i wyprofilowanie wjazdu, 
bo tam można urwać miskę jak się wjeżdża to jest jedna interpelacja 

/interpelacja została złożona na piśmie/ 

2. Druga interpelacja proszę Państwa dotyczy naszych ludzi, którzy m a j ą wybitne 
osiągnięcia w sporcie. Składam interpelacje w sprawie podjęcia inicjatywy 
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uchwałodawczej w sprawie przyznania stypendium dla sportowców mieszkających w 
Gminie Węgorzyno, którzy m a j ą duże osiągnięcia sportowe, promują naszą gminę w 
Polsce i w świecie. Z powodu innych predyspozycji sportowych niektórzy rozwi ja ją 
swój talent w różnych klubach. U nas akurat nawet nie ma takich klubów więc gdzieś 
indziej się te talenty rozwijają. Ciężką pracą przez lata ćwiczeń zdobywają tytuły, które 
są d u m ą dla naszej gminy. Przyznanie tym sportowcom gratyfikacji lub stypendium 
byłoby niewielką rekompensatą za ich trud i koszty włożone w zdobyte medale. Są to 
perły naszej gminy, tak ja przynajmniej uważam i warto ich promować traktujmy ich 
jako dumę naszego narodu. W naszej gminie mamy k l i k u takich sportowców: jest to : 
Paweł Chilakowski w dyscyplinie podnoszenia ciężarów w swojej kategorii ma duże 
osiągnięcia sportowe w wielu zawodach międzynarodowych w 2014 roku zdobył tytuł 
mistrza Polski, w 2015 roku zdobył tytuł wicemistrza świata, a w grudniu 2015 roku 
zajął I miejsce na mistrzostwach Europy w Łodzi. Jakub Łuksza dyscyplina karate tutaj 
chyba Pani Ania mogłaby więcej powiedzieć j a te wiadomości mam troszeczkę 
skromniejsze w swojej kategorii zdobywa wiele tytułów w wielu międzynarodowych 
zawodach, czyli też rozsławia nas jako gminę jako miejscowość i jako Polskę w świecie 
to są pozytywne rzeczy, które idą w świat za nasza młodzieżą. Milena Szczypułkowska 
dyscyplina wioślarstwo w swojej kategorii zdobyła wiele tytułów w zawodach Polski i 
międzynarodowych obowiązująca uchwała Rady Miejskiej w Węgorzynie dotycząca 
przydzielania stypendium za wybitne osiągnięcia sportowe posiada wadę, polegającą na 
tym, że utalentowani sportowcy Gminy Węgorzyno trenujących w klubach 
mieszczących się poza granicami nie m a j ą możliwości uzyskania stypendium ani 
nagrody. Osoby te mimo wybitnych osiągnięć nie m a j ą szans ani w Gminie Węgorzyno 
ani w większym mieście, w którym trenują. Ja tak proszę Państwa napisałam tą 
interpelację ale zawsze mówię, że trzeba się przespać z problemem, bo ja tu napisałam 
tylko o sportowcach, ale czasami mamy też innych u siebie nie tylko u nas, którzy m a j ą 
jakieś wybitne osiągnięcia. Ja wczoraj oglądałam taki program gdzie dziewczyna z 
czteroma palcami koreanka pięknie gra na pianinie więc może tą uchwałę może to już 
jest takie dalekowzroczne u mnie, ale dla ludzi jakieś nagrody, którzy po prostu swoją 
ciężką pracą coś w życiu zdobywają i nas rozsławiają w świecie, w Polsce, w gminie, 
w powiecie. Myślę, że warto czasami tym ludziom m a ł ą gratyfikację za ten ich trud dać, 
/interpelacja została złożona na piśmie/ 

3. Proszę Państwa przed chwilą mieliśmy spotkanie Sołtysów tutaj z Panią z Kuratorium 
i dyskusja była dosyć ostra proszę Państwa i tutaj prosili mnie Sołtysi jak się ma, bo nie 
do końca wiem chyba bym Panią Sekretarz prosiła nie do końca wiemy jak to jest ze 
sprzętem dawanym przez nas Sołtysów dla tych ludzi to na pewno nie jest odpowiedź 
na dzisiaj, ale właśnie da tych którzy m a j ą do odrobki te godziny. Czy to my musimy 
dawać swój sprzęt? to nie jest tak do końca 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - sprzęt sołecki, jeśli pracują na rzecz 
danego sołectwa pod okiem danego Sołtysa to sprzęt sołecki 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — będzie punkt odpowiedzi na zapytania 

Radnych 

Pani Radna Maria Sławska - monitu ją mnie też mieszkańcy 
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Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - kuratorzy sądowi to nie było spotkanie 
w sprawie szkolnictwa to było spotkanie w sprawie odrabiania kary to są Kuratorzy sądowi, 
a nie Kuratorium 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Radna proszę dalej 

Pani Radna Maria Sławska - przepraszam za przejęzyczenia z kuratorami itd. nie mam 
doczynienia 

4. Monitowali mieszkańcy ul. Dębowej i ul . Połchowskiej za torami w sprawie oświetlenia 

tego hybrydowego. Ciągle są problemy z tymi godzinami zaświecania się, wygaszania 

tych lamp, że nie w tych godzinach co druga się świeci różne są sytuacje nie wiem może 

pracownik urzędu nie wiem jak rozwiązać tą sprawę może zrobić spotkanie z 

mieszkańcami ul . Dębowej i Połchowskiej i wyjaśnić na czym polega to oświetlenie. 

Prosili mnie o to, żeby o tym powiedzieć, że godziny są nieodpowiednie i to by było na 

dzisiaj wszystko, dziękuję uprzejmie 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuję Radnej, proszę o następne 
interpelacje i zapytania Radnych, Radny Nowacki 

1. Pani Burmistrz ja mam takie pytanie dotyczące obsługi biura Rady Miejskiej jako 
Przewodniczący i Radny współpracuje tutaj z dziewczynami z Wioletką teraz wcześniej 
z Mariolą współpraca nam dobrze przebiega, ale mam takie pytanie będąc tam parę razy 
widziałem jak w tym przypadku Pani Wioletka odsłuchuje sesje i pisze protokoły, które 
m a j ą po 30 - 4 0 stron. Powiem tak ja jestem przeciwnikiem tej biurokracji i powiem 
szczerze, że nie rozumiem co to ma zmienić jeżeli ktoś by chciał dogłębnie 
przeanalizować to co się dzieje na sesji może wystąpić i mogą być odsłuchane 
informacje w postaci pliku audio. Dlatego mam takie pytanie czy jest możliwość, aby 
te protokoły były jakieś nie szczegółowe tylko takie ogólne?. Bo ja nie rozumiem sensu 
pisania takich protokołów. W ogóle czy jest potrzeba pisania takiego protokołu? 
dziękuję 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję Radnemu w punkcie 
odpowiedzi na interpelacje będzie udzielona odpowiedź, proszę następne interpelacje 
Radnych, proszę Pani Radna Kaczmarek 

1. Pani Radna Marta Kaczmarek - chciałam prosić Panią Burmistrz, aby poczyniła 
działania w celu postawienia lampy ulicznej w końcowej części ulicy Południowej przy 
bramie PAGOK - u, ponieważ pracownicy skarżą się, że jest brak oświetlenia, jest 
ciemno 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o następne 
interpelacje, zapytania Radnych jeżeli nie widzę to proszę Sołtysi, Radna Łukasza 

Pani Radna Anna Łukasza -

1. Chodzi o oświetlenie w Runowie tutaj Pani wspomniała ja tamtędy przejeżdżam bardzo 
często i jeszcze przy cmentarzu tam się nie świecą te hybrydy. 1 nie wiem dlaczego w 
Mieszewie są bardzo wcześnie wygaszane lampy dzieciaczki idą na autokar szkolny jest 
ciemno i jest niebezpiecznie, jak oni idą nie widać ich 
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2. i od razu dziury przy Sosnowskiego jest taka duża, Grunwaldzka to jest standard 

Pani Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję bardzo, proszę Radni nie 
widzę. Proszę o zapytania, jakieś sugestie Sołtysi, proszę Radny Białek 

Pan Radny Zbigniew Białek 

1. Ja mam prośbę do Pani Burmistrz o okazanie granic działki drogowej nr 51 w obrębie 
Lesięcin, ponieważ wiosną mam zamiar zasadzić drzewa na tym pasie drogowym i 
również chcę wystąpić o usunięcie tam rosnących topól, proszę również o sprawdzenie 
stanu dróg gminnych będących na terenie mojego Sołectwa, które nagminnie są 
zaorywane przez rolników przykładem może być działka nr 81, która w tej chwili 
praktycznie nie istnieje, bo jest zaorana i to tyle 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - dziękuję, interpelacje proszę i 

zapytania 

1. Pan Radny Jan Szyniko - W temacie, który Radny i Sołty s poruszył dróg gminnych to 
dokonać przeglądu dróg gminnych, które funkc jonują jako drogi gminne. Mieszkańcy 
naszej gminy korzystają z nich w niewielkim stopniu, są chyba nawet jako ścieżki 
rowerowe wymalowane niektóre. Natomiast powiem j a j ako leśnik, że nieraz się staram, 
żeby je udrożnić w sensie podkrzesania mogę wymienić drogę Zwierzynek - Sielsko 
tą drogę Zwierzynek - Sielsko ten nasyp kolejowy Zwierzynek - Mielno dawna droga 
jabłonkowa i to są drogi, gdzie być może się zacznie z nich korzystać, bo gdzieś tam 
ktoś na koniach sobie jeździ, ktoś tam rowerem jeździ, motorami a one praktycznie 
zarastają. Wiadomo przyroda żyje, te wszystkie zakrzaczenia idą na boki i praktycznie 
giną, zosta ją tylko na mapie później właśnie ludzie wjeżdża ją na działki polne takie 
przypadki są w temacie tej drogi na Dobieszewo z Kraśnika przy wysypisku kiedyś na 
sesji ki lka razy zgłaszałem jak był przedstawiciel Agencji wyjeździl i u jednego z 
dzierżawców po polu drogę, a droga, która jest na mapie jest tam zarośnięta jest to droga 
gminna. Wtedy jeżeli już to proponowałbym skorzystać z ludzi którzy dostają jakieś 
tam pieniądze m a j ą do odpracowania to byłby jakiś pożytek, jeżeli by faktycznie 
pracowali uczciwie. Nie tylko się zgłaszają na taką drogę, A na swoim terenie jestem w 
stanie nawet pomóc od torować 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - w tym momencie patrzę jeszcze na 
Radnych, bo prosiłem Sołtysów. Proszę Pani sołtys Mieszewa 

Pani Kobiełska - Sołtys Sołectwa Mieszewo -
1. Ja bym chciała prosić o rozpatrzenie możliwości zainspirowania oświetlenia w 

Mieszewie do budynku nr 54, to jest budynek byłej stacji kolejowej. Mieszka tam 6 
rodzin ponad 30 ludzi, mieszkam tam 12 lat i od tamtej pory temat cały czas jest 
powielany prawda, a u w a ż a m że dzieci tak samo chodzą tamtędy, mieszkańcy i powinno 
się to w końcu załatwić, dziękuję bardzo 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - proszę Sołtysów, nie ma więcej interpelacji i zapytań 
zamykam punkt interpelacje, wnioski, zapytania Radnych i sołtysów 

3. Informacje 

a)Sprawozdanie z działalności Komisj i Budżetowo - Gospodarczej w okresie od 11.12.2014 r. 
-31.12.2015 r . - druk nr 1 
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Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do Sprawozdania? Jeżeli 
nie ma pytań, nie ma dyskusji, to stwierdzam, że Radni ze Sprawozdaniem się zapoznali 

b) Sprawozdanie z działalności Komis j i Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w okresie od 
11.12.2014 r. - 31.12.2015 r. - druk nr 2 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są uwagi do tego Sprawozdania? 
myślę, że Radni przeczytali to Sprawozdanie, na Komisjach też była rozmowa. Jeżeli nie ma 
pytań, to stwierdzam, że Radni ze Sprawozdaniem z działalności Komis j i Społeczno — 
Oświatowej Rady Miejskiej się zapoznali 

c) Sprawozdanie z działalności Komisj i Rewizyjnej Rady Miejskiej w okresie od 11.12.2014 r. 
-31.12.2015 r . - d r u k nr 3 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś pytania do tego 
Sprawozdania? do Komisji Rewizyjnej, bo to jest Sprawozdanie, jeżeli nie ma pytań, to 
przechodzę do stwierdzenia, że Radni ze Sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Węgorzynie się zapoznali 

b) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami 
fotorelacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna - od ostatniej sesji trochę się wydarzyło. 
Przede wszystkim powitanie Nowego Roku, piękne zdjęcie wykonane przez naszego 
mieszkańca Pana Jana Stoncla 

- odbył się również I X Powiatowy Festiwal Kolęd i Pastorałek, którego organizatorem jest jak 
zawsze Gimnazjum i Parafia Węgorzyno 
- w Węgorzynie również grała Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, uzbieraliśmy ponad 
10.000,00 zł. 
- wraz z Radnymi odwiedziliśmy Panią Jadwigę Adamicką, naszą mieszkankę z Runowa 
Pomorskiego, która obchodziła 100 urodziny 
- w Przecławiu koło Szczecina nasza najmłodsza drużyna Sparty „Żaki" wraz ze swoim 
opiekunem Radnym Nowackim brali udział w Turnieju za jmując na 8 drużyn 2 miejsce, bardzo 
ubolewali, że niestety nie udało im się wygrać. Grali o fmał, o pierwsze, zdobyli różne puchary, 
bramkarz zdobył nagrodę za najlepszego bramkarza i chcę dodać, że do swojej bramki dla 
naszej drużyny strzelił jeszcze 3 gole, oprócz tego co bronił 
- dla młodzieży gimnazjalnej, oraz uczniów klas V I szkół podstawowych odbył się Koncert 
edukacyjny w wykonaniu Gabriela Fleszara 
- oprócz tego odbyło się spotkanie z Polską Spółką Gazownictwa w sprawie dalszej gazyfikacji 
gminy tu szczególnie te tereny, które niebawem będzie na nich inwestycja, chodzi o końcówkę 
Węgorzyna, ulicę Runowską, Nowy Świat i miejscowość Runowo Pomorskie 
- w międzyczasie brałam udział w Walnym Zgromadzeniu członków, posiedzenia Zarządu 
zarówno Stowarzyszenia LGD, U n i i Miast i Gmin Dorzecza Regi, oraz Ogólnopolskiego 
Stowarzyszenia Gmin Cysterskich 
- miałam zaszczyt również brać udział w spotkaniu opłatkowym z Arcybiskupem w 
Seminarium w Szczecinie 
- brałam też udział w przesłuchaniu świadków, przesłuchiwanie prowadził Powiat w sprawie 
dot. drzew przy pomniku 
- w międzyczasie odbywały się również zebrania sprawozdawczo-wyborcze w OSP i jeszcze 
chyba są przed nami 
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- odbyło się spotkanie z projektantem Przedszkola nowego obiektu wraz ze żłobkiem 
- w związku z tym, że jest j u ż opinia Biegłego Sądowego dot. Aglomeracji I , a przede 
wszystkim potwierdzająca występowanie wielu wad, nieprawidłowości, usterek zaprosiliśmy 
na spotkanie f i rmę PUWiS, czyli Podwykonawcę w celu próby dogadania się, próby ugodowej, 
bo skoro j u ż jest opinia Biegłego potwierdzająca nieprawidłowości, to być może 
Podwykonawca zechciałby wykonać naprawy we własnym zakresie. W tej chwil i jest czas na 
zastanowienie się i czekamy na odpowiedź z PUWiS-u 
- trwaj ą prace proj ektowe dot. Aglomeracj i I I jr; ; t 

- złożyliśmy wniosek w PROW-ie na kanalizację deszczową i przebudowę, zrobienie 
nawierzchni dróg na ulicach Łąkowa, Pionierów, Sikorskiego, Witosa 
- t rwa ją prace projektowe dot. nowego budynku Przedszkola ze żłobkiem 
- t rwa ją prace projektowe dot. przebudowy ulicy Kopernika od skrzyżowania zaraz za 
przejazdem kolejowym w Węgorzynie, Jagiellońską aż do wyprowadzenia transportu ruchu 
kołowego poprzez pola do drogi wojewódzkiej do Łobza tuż za obszarem mieszkalnym 
- Wojewoda zatwierdził ostateczną listę rankingową wniosku o dofinansowanie w ramach 
Rządowego Programu Przebudowa dróg gminnych tutaj chodzi o nasze Osiedle 40-lecia, ale 
jeszcze nie ma ostatecznej decyzji, w której otrzymamy dofinansowanie, jesteśmy na 
bezpiecznym 9 miejscu 
- z dodatkowych informacji to to, że spotkałam się z Posłem do Spraw Obrony Narodowej w 
celu wsparcia naszych starań związanych z dokończeniem obwodnicy Węgorzyna, tym etapem 
I I 
- wystąpil iśmy do Ministerstwa, zdążyliśmy otrzymać odpowiedź, że tak jak j u ż wiedzieliśmy 
w Programie budownictwa nie ma ujętego naszej inwestycji, ale będzie ten program 
nowelizowany, ponieważ priorytetem Ministerstwa jest budowa obwodnic leżących w ciągach 
dróg krajowych po to, żeby zapewnić naszym mieszkańcom bezpieczeństwo i zgodność ruchu 
i wyel iminować uciążliwość dla mieszkańców wynikających z ruchu tranzytowego, będzie to 
wszystko brane pod uwagę. W tej chwil i t rwają analizy tego natężenia ruchu, ocena stanu 
faktycznego i możliwości zrealizowanie tej inwestycji i po zakończeniu tych analiz dostaniemy 
informację, czy będziemy ujęci w tym Programie, czy nie. Jeśli byłyby jakieś pytania, to służę 
informacją, udzielę odpowiedzi, a pozostałe to w ramach ogłoszeń i wolnych wniosków 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy są pytania 
jeszcze do informacji ? w związku z tym przechodzimy do punktu 4, Podjęcie uchwał w sprawie 

4.Podjecie uchwał w sprawie: 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - punkt 1 zatwierdzenie planu pracy Komisj i 

Budżetowo - Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie na 2016 rok. Mamy opinię Komisj i 

Budżetowo - Gospodarczej i proszę Przewodniczącego o przeczytanie tej opinii 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Zbigniew Białek - Komisja Budżetowo 
- Gospodarcza wnioskuje o dopisanie w załączniku N r 1 do projektu uchwały : 
- pkt 4 „Analiza stanu miejsc wyznaczonych do kąpieli: Węgorzyno, Cieszyno Łobeskie, 
Brzeźniak, Trzebawie do 15 maja 2016 roku" 
- pkt 5 „Kontrola opłaty śmieciowej" 
Komisja Budżetowo - Gospodarcza po poprawkach projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - Komisja Budżetowo - Gospodarcza 
wypracowała taki plan pracy dla Komisj i , ale Radni m a j ą możliwość i jakby miel i taką potrzebę 
zgłosić jeszcze coś, czym miałaby się zająć Komisja Budżetowo - Gospodarcza. Mieliśmy w 
materiałach 3 punkty, w tej chwil i Komisja na posiedzeniu jeszcze dopracowała 2 punkty. Nie 
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ma dyskusji w związku z tym będziemy głosować całą uchwałę wraz ze stanowiskiem Komis j i 
Budżetowo - Gospodarczej, aby dopisać pkt 4 i pkt 5, to co Przewodniczący przeczytał. Kto z 
Radnych jest za przyjęciem uchwały w treści jak jest na druku nr 4 wraz z opinią Komis j i 
Budżetowo-Gospodarczej? Kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała wraz z wnioskiem Komisji została przyjęta 

Uchwała Nr XIV/113/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo - Gospodarczej Rady 
Miejskiej w Węgorzynie 

(uchwała stanowi załączniku nr 5 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 5 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komis j i Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej w Węgorzynie na 2016 rok. 
Również proszę Przewodniczącą Komisj i Społeczno - Oświatowej o opinię, którą 
wypracowali 

Przewodnicząca Komisji Społeczno - Oświatowej Jadwiga Kamińska - Komisja Społeczno -
Oświatowa wnioskuje o dopisanie w załączniku Nr 1 do projektu uchwały : 
- pkt 4 „Wypracowanie wniosków dotyczących sposobu wykorzystania pomieszczeń w 
placówkach kulturalno - oświatowych" 
- pkt 5 „Funkcjonowanie komisji powołanych przez Burmistrza Węgorzyna" 
- pkt 6 „Konsultacje z młodzieżą na temat ich zainteresowań i możliwości stworzenia im 
warunków lokalowych do realizacji i rozwoju w naszej gminie" 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania do proponowanego planu pracy Komisj i 
Społeczno - Oświatowej wraz z tymi dodatkowymi wypracowanymi wnioskami? 

Pan Radny Nowacki -ya. mam takie pytanie Panie Prze wo dn i czący, żeby tutaj doprecyzować 
pkt 5, o jakie Komisje chodzi? 

Przewodn icząca Komisji Społeczno - Oświatowej Jadwiga Kamińska - te Komisje, które 
powołuje Pani Burmistrz, czyli Mieszkaniowa i Alkoholowa 

Prze wodn iczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś pytania? Nie ma, w związku z tym 
przechodzimy do głosowania. Znamy opinię Komis j i . Projekt uchwały na druku nr 5, kto jest 
za zatwierdzeniem planu pracy Komisj i Społeczno Rady Miejskiej w Węgorzynie wraz z 
wypracowanymi wnioskami przez Komisję Społeczno - Oświatową 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
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Z a - 1 3 
Przeciw - O 
W s t r z y m a ł o się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - stwierdzam, że plan pracy Komis j i Społeczno -
Oświatowej został zatwierdzony 

Uchwała Nr X1V/114/2016 
Rady Miejskiej w W ę g o r z y n i e 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komis ji Społeczno - Oświatowej Rady Miejskiej 
w Węgorzynie na rok 2016 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 6 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisj i Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie na rok 2016, czy są pytania do 
planu pracy Komisj i Rewizyjnej na rok 2016? Planu pracy Komis j i Rewizyjnej Komisje nie 
opiniowały, bo to nie jest ich zadania. Plan pracy zatwierdza Rada Miejska, teraz mam pytanie 
do Radnych, czy są uwagi do planu pracy? Jeżeli nie ma, to przechodzimy do głosowania, kto 
z Radnych jest za zatwierdzeniem planu pracy Komis j i Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Węgorzynie na 2016 rok jak jest na druku nr 6? Kto jest za? 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 3 
Przeciw - 0 
Wstrzy mało się - 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - plan pracy Komisji Rewizyjnej został p r z y j ę t y 

Uchwała Nr XIV/115/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie 
na rok 2016 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Przewodn iczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu 4, zmiana w budżecie Gminy 
Węgorzyno na rok 2016, to jest projekt uchwały na druku nr 7, czy ktoś chce coś dodać do tej 
uchwały? M o ż e pytania do Pani Skarbnik? Proszę o opinię Komisj i 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) - komisje 
projekt uchwały na druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw — 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 
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U c h w a ł a Nr XIV/116/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na r o k 2016 
, (uchwala stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - konsekwencją tej uchwały jest projekt uchwały na druku nr 
8 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2016 - - 2023, 
czy są pytania do tej uchwały? Proszę o stanowisko Komisj i 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) — komisje 
projekt uchwały na druku nr 8 zaopiniowały pozytywnie 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XIV/117/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 
2016-2023 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - w tej chwili mamy druk nr 8 a 
wprowadzony pod obrady dzisiejszej sesji w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości rolnej niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 123/4 położonej w 
obrębie Lesięcin, jeżeli są pytania, to proszę pytać, może coś dodać, Ten projekt uchwały był 
j u ż przedstawiany na Komisjach, proszę o stanowisko Komis j i 

Pan Radny Zbigniew Białek (Przewoduiczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej) - komisje 
projekt uchwały na druku nr 8a zaopiniowały pozytywnie 

W wyniku głosowania jawnego na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych 
głosowało: 
Z a - 1 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została pod jęta 

Uchwała Nr XIV/118/2016 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 29 stycznia 2016 roku 
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w sprawie wyrażenia zgody na s p r z e d a ż nieruchomości rolnej niezabudowanej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 123/4 położonej w obrębie Lesięcin 

(uchwala stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - na druku nr 9 jest proj ekt planu pracy Rady 
Miejskiej w Węgorzynie na rok 2016. Jak Państwo Radni zorientujecie się tutaj w planie pracy 
jest zmiana głównie terminu odbywanych sesji, to wspominałem chyba na sesji grudniowej, 
czy listopadowej, że prosił mnie Przewodniczący Rady Powiatu, żebyśmy dostosowali 
powiedzmy posiedzenia naszej Rady, do posiedzenia Rady Powiatu, żeby Starosta miał 
możliwość uczestniczenia w naszej sesji. Tak prawdę mówiąc ten plan został przygotowany, 
ale to jest taki szablon. Sami wiemy, że życie przynosi różne potrzeby i czasami te sesje będą 
organizowane też w innych terminach, głównie zasadą teraz jest, że przyjmujemy sesje w środy, 
żeby Starostowie mogli u nas być. Tym razem z tego terminu skorzystali nasi dwaj Radni 
Powiatowi, ale na posiedzeniu Komisj i już miałem sygnał, że ta sesja 29 czerwca, to jest sesja 
faktycznie w wakacje, nauczyciele i szkoły m a j ą j u ż wakacje, myślę że ten termin będzie 
dostosowany tak, żebyśmy mogli się spotkać może tydzień wcześniej . Te terminy są 
praktycznie orientacyjnie, ale z planem pracy Radni powinni się zapoznać z harmonogramem 
sesji. Jeżeli by były jakieś uwagi, to pewnie uwzględnię. Sami w tej chwili Państwo widzicie, 
że nie ma zaplanowanej sesji na lipiec i sierpień. W lipcu to praktycznie okres wakacyjny, ale 
do tej pory w sierpniu organi zo wal i śmy sesje sierpniową pod sam koniec sierpnia w związku z 
przygotowaniem szkół do sezonu szkolnego, a w tym roku będzie to ważny temat, bo jak 
robimy sesje już powiedzmy we wrześniu, albo w październiku, to szkoły j u ż dawno 
funkcjonują, jakoś tam sobie układają, a praktycznie przed rozpoczęciem roku szkolnego jest 
to zasadne, żeby takie spotkanie zorganizować. Jeżeli będą materiały na sesje dotyczącą 
szkolnictwa, to pewnie tą sesje zrobimy też w sierpniu. Tego planu pracy Rady Miejskiej nie 
głosujemy, z tym planem pracy się zapoznajemy, jakby Radni mieli jakieś uwagi, to proszę 
wnosić, czy do mnie, czy do biura Rady, to uwzględnimy. Jeżeli w tym punkcie nie mamy 
dyskusji, to pora by była ogłosić 15 minut przerwy 

- 15 minut przerwy -

5. Odpowiedzi na wnioski, zapytania Radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

poprzednich sesjach 

Pani Burmistrz -

1. Prosimy też to brać pod uwagę, że jest to oświetlenie energia, do tego oświetlenia która 
jest brana z odnawialnych źródeł, czyli ze słońca, z wiatru. Musimy też brać pod uwagę, 
że magazynowana jest w akumulatorach a wiemy, że jak są obsunięte temperatury to 
też jest strata tej energii i to wszystko razem wzięte powoduje to co powoduje, że one 
różnie świecą. Aczkolwiek mamy to na uwadze i skoro są na gwarancji, to będziemy 
monitować aby doprowadzić do stanu optymalnego, aby nie mieć wątpliwości, że 
działają z innych powodów niż atmosferyczne uwarunkowania 

2. Lampa na Południowej zapiszemy do swoich wniosków zobaczymy co możemy w tym 
temacie zrobić 

3. Dziury na bieżąco w ramach bieżących eksploatacji będą usuwane na Sosnowskiego na 
pewno, bo to są nasze kompetencje. Natomiast u l . Grunwaldzka będzie przez Zarząd 
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Dróg Wojewódzkich, ja tylko chciałam powiedzieć, że ta droga będzie remontowana do 
2018 musi być cały remont drogi 151 w ramach tego remontu będzie zrobione 
skrzyżowanie koło banku. Zrobimy rondo może nie takie bardzo okrągłe, ale takie 
bardziej owalne żeby umożliwić doby i swobodny przejazd dla samochodów 
ciężarowych, ale będzie tam ruch okrężny 

4. okazanie granic pod nasadzenia zapisaliśmy 

5. i przeglądy dróg, które są gminne a nie były uczęszczane i są nie przejezdne też 

przyjrzymy się temu i zrobimy jakąś ewidencje i to zarówno przy tych co są zaorane i 

tych co są zarośnięte, ze względu na to, że tamtędy nikt nie chodził i nikt nie korzystał 

6. oświetlenie tutaj też Pani Sołtys z Mieszewa zostanie wpisane do bazy potrzeb z tym 
związanych 

7. a na interpelacje Pana Radnego Nowackiego to bym prosiła Panią Sekretarz o 
odpowiedź dotycząca szczegółowości protokołów z sesji 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - my mamy opisane w Statucie, co powinien zawierać 
protokół przyjęło się tak, że jest bardzo szczegółowy z racji na to, że w celach wymiany zdań 
różnych osób generalnie Radnych, czy Burmistrza nagrywamy te obrady jest obowiązek 
przechowywania nagrań przez rok czasu zgodnie ze Statutem. Ja myślę, że tak jak w przypadku 
komisj i o szczegółowości to już biuro Rady z Przewodniczącym jeszcze szerszej 
szczegółowości niż wynika ze Statutu to j u ż tutaj my powinniśmy sobie sami ustalić, bo nie 
precyzuje tego, ale powinien wiernie odzwierciedlać przebieg sesji słowo w słowo wiernie 
odzwierciedlać 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny - Statut mówi o tym, że mogą być zapisane wystąpienia 
albo streszczenia wystąpień. Statut wyraźnie dopuszcza streszczenia wystąpień, ale oczywiście 
m o ż n a też całe wystąpienie zapisać to też Statut dopuszcza 

Pan Radny Łukasz Nowacki - ale czy trzeba wystąpienie zapisać? 

Pan Jerzy Adamiec Radca prawny - Statut dopuszcza streszczenie wystąpienia możl iwe jest 
skrócenie protokołu i napisanie tylko, że Radny mówił o tym i o tym 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - przebieg obrad, a szczególności treść wystąpień, albo 
ich streszczenie, teksty zgłoszonych jak i uchwalonych wniosków a nadto odnotowanie 
każdych zgłoszonych pisemnie wystąpień. Ja powiem z własnego doświadczenia jak 
obsługiwałam biuro Rady jest może nie tyle trudnością robienia streszczenia wystąpień, bo nie 
zawsze one są tożsame z piszącym protokół z mówcą, który je zgłaszał na sesji więc tutaj może 
być, że moja intencją było coś innego niż to co zostało zapisane w protokole. Dlatego została 
taka przyjęta zasada, że tak naprawdę piszemy bardzo szczegółowo, po to żeby było 
odzwierciedlenie całych wystąpień poszczególnych Radnych 

Pan Radny Łukasz Nowacki - ale zakładając taką hipotetyczną sytuacje, że powołując jakąś 
komisje, która będzie pracowała nad Statutem, czy jest możliwość do określeniajakiejś zmiany 
np. że ma być to protokół uogólniony bez konieczności wpisywania poszczególnych 
wystąpień? 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — o tej treści decyduje Statut gminy, co powinien 
zawierać 

Pan Radny Łukasz Nowacki - to tak na przyszłość jak kiedyś nad Statutem będziemy pracować 
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Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - poprzez zmianę Statutu tylko proszę mieć też na 
uwadze wady może nie wady tylko usterki sprzętu nagrywającego zdarzały się takie prawda 
Wioletko? 

Pani Wioleta Początek pracownik biura Rady Miejskiej - tak 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - że część obrad nie była nagrywana wtedy mamy lukę 
zupełną 

Pan Radny Łukasz Nowacki - znaczy się ten dyktafon trzeba pomyśleć nad nowym, bo mało 
go słychać 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - włączę się w dyskusje, bo to dotyczy prac 

biura Rady i Przewodniczącego jak te obrady notować, ale jak była jeszcze prasa to prasa też 

nagrywała i w razie czego m o ż n a było się posiłkować jak komuś nawalił sprzęt to szczególnie 

oni też korzystali z naszych środków do nagrywania. Ta sesja będzie sporządzona w wersji 

papierowej jak dotychczas Radni Statut otrzymali Gminy Węgorzyno na n o w ą kadencje niech 

Radni tam przeczytają § 54 to będziemy mogli szczegółowo podyskutować jak mam podjąć 

decyzję czy to co powiedział pan Mecenas to co powiedziała Pani Sekretarz protokół z sesji 
powinien w szczególności zawierać i tu są punkty po kolei. Pani Marta, Pani Sekretarz czytała 
pkt 6 przebieg obrad, a w szczególności treść wystąpień, albo ich streszczenie, powinien 
zawierać protokół teksty zgłoszonych, jak również uchwalonych wniosków a nadto 
odnotowanie faktów, pisemnych wystąpień. Ten temat to powiedzmy nie będziemy rozstrzygać 
temat myślę, że Radni do przyszłej sesji zasugerują jak biuro Rady ze m n ą będzie ten protokół 
sporządzało. Bo te streszczenia to co mamy napisane to dosłownie jak się wypowiadamy, czy 
składnie czy nie składnie, ale jest to dosłownie zapisywane. Wtenczas wystąpienie Radnego to 
praktycznie zmusza, żeby każdy Radny zapoznał się czy jego myśl została w tym protokole 
zawarta, bo może tak jak Pani Sekretarz mówiła, że może ten skrót nie będzie satysfakcjono wał 
wtenczas byśmy musieli na sesji przyjąć tą poprawkę zgłaszającego uwagi do protokołu. Na 
tym etapie tą interpelacje skończymy. 

Ja jeszcze w odpowiedzi na interpelacje mam z Zarządu Dróg Powiatowych w Łobzie przysłał 
Dyrektor Wiesław Biernacki i w odpowiedzi na wnioski i zapytania złożone na X I V sesji Rady 
Miejskiej w Węgorzynie, chyba na X I I I w dniu 30 grudnia 2015 roku Zarząd Dróg 
Powiatowych informuje, bo Radni pytali : 

1. Zarząd Dróg Powiatowych weźmie pod uwagę ustawienie pojemników z piaskiem w okolicy 
przystanków komunikacji zbiorowej w miejscowości Sielsko w sezonie zimowym 2016/2017. 

2. Nierówności nawierzchni jezdni spowodowane przez korzenie drzew na odcinku drogi 
Winniki - Połchowo oraz w miejscowości Kąkolewice, miejscowości Lesięcin Zarząd Dróg 
Powiatowych usunie wiosna - lato 2016 r. To jest interpelacja z poprzedniej sesji, na którą 
mamy odpowiedź. Myślę, że Radni którzy zgłaszali, to chyba tą odpowiedź dostaną. Czy są 
jeszcze pytania do odpowiedzi Pani Burmistrz, mojej? Jeżeli nie ma, to przejdziemy do punktu 
kolejnego 

6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie m i ę d z y s e s y i n y m 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - Nowy Rok szybko się rozpoczął, szybko 

biegnie. Uczestniczyłem w Powiatowym Festiwalu Kolęd i Pastorałek kto był to z tą młodzieżą 
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to mógł zobaczyć, jak ładnie ten Festiwal jest organizowany i jak przebiega. W Wielkiej 
Orkiestrze Świątecznej Pomocy uczestniczyłem, cieszę się, że co roku tych pieniędzy 
przybywa. Byłem zdziwiony, że aż 10.000,000 zł. jednak te loterie fantowe, było sporo osób, 
co nie żałowały grosza na ten szczytny cel. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu U n i i Miast i 
Gmin Dorzecza Regi w Płotach, to było wczoraj. To z takich tematów zewnętrznych, a z 
tematów przyziemnych to wszystko, co Radni słyszą. W temacie oświetlenia hybrydowego i 
innego, w temacie dróg, wody, kolein, rozjeżdżania dróg przez kierowców, którzy wywożą 
drzewo z lasów, Ci mieszkańcy m a j ą utrudniony, dojście do drogi głównej. Jest ta woda, to są 
tematy wiosenne, to jest temat Burmistrz i pracownicy do usuwania,. Tematy takie typowo 
przyziemne. Te zgłoszenia co dzisiaj Radni tutaj mówili, to się potwierdza wszędzie. 

Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności, Starosta Łobeski informuje o 
bezpłatnym dojeździe na Komisje Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania w Stargardzie. 
Kontakt Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Łobzie, ul. Bema jeżeli byłyby jakieś 
zapytania, czy potrzeba to proszę do biura Rady i tam będziemy mogli szczegółowo omówić te 
punkty. 

Zwróciła się do nas Rada Miejska w Goleniowie w temacie podjęcia stanowisko w sprawie 
utrzymania spójności terytorialnej województwa Zachodniopomorskiego. Z uwagi na rangę 
sprawy zwracamy się z uprzejmą prośbą o poparcie naszej inicjatywy i podjęcie stosownych 
działań w celu osiągnięcia pozytywnego finału tej ważnej dla mieszkańców województwa 
Zachodniopomorskiego sprawy. Otrzymaliśmy wcześniej dla informacji Gminy powiedzmy, 
że Sejmik Województwa Zachodniopomorskiego z 15 grudnia w sprawie przyjęcia stanowiska 
dotyczącego utrzymania spójności terytorialnej. Praktycznie w tym samym temacie. Sejmik 
Województwa Zachodniopomorskiego zaniepokojony debatą na temat reformy 
adm i ni stracyj ny ch kraju przyjmuje stanowisko opowiadające się za utrzymaniem spójności 
terytorialnej województwa Zachodniopomorskiego. Stanowisko, o którym mowa w ust. 1 
stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Ja to otrzymałem i praktycznie stanowiska nie 
przygotowywałem, bo to praktycznie w tych tematach to Sejmik zajmuje stanowisko odnośnie 
tej reformy terytorialnej. Powiat goleniowski, czy Gmina Goleniów wystąpiła, żeby ich 
poprzeć. Nie widziałem potrzeby przygotowywać stosownego poparcia stanowiska. 

Chcę tylko poinformować, że kolejny okres minął, nie udało nam się znaleźć kandydata na 
ławnika do Sądu na kadencje 2016-2019. Jakoś nic cieszy się to wzięciem, ten ławnik. 

7. Wolne wnioski i komunikaty 

Pani Burmistrz - uzgodniłam z Dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnej spotkanie, 
ponieważ zmieniły się zasady gospodarowania, obrotem ziemią będącej w zasobie A N R i 
spotkanie w naszej gminie odbędzie się 5 lutego o godzinie 9:00. Państwo Sołtysi zostało to do 
was przekazane i moja gorąca prośba o rozpropagowanie tej informacji na terenie sołectw 

Kolejna informacja dotyczy akcyzy, też dla rolników. Jest zwiększenie środków, które będą 

pod tym tytułem rolnikom wypłacane. W tej chwili będzie to 86 zł. za każdy teren użytkowy, 

to jest ta graniczna wartość, której można składać o wypłatę. Wnioski należy składać od 1 - 29 

lutego. 

Przypominam, że kolejny rok za nami, proszę pamiętać o składaniu oświadczeń majątkowych 
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Zmiany również nastąpiły w podatkach to dotyczy nas wszystkich, nie tylko rolników, a w 
podatkach nastąpiły następujące zmiany. Jeśli podatnik miałby do zapłacenia podatek w 
wysokości mniejszej niż 6,10 zł. zgodnie z nowymi przepisami nie musi tego płacić i nie będzie 
decyzji wymiarowej. Druga nowość to to, że podatnik, którego kwota do zapłaty nie przekracza 
100 zł. będzie ten podatek zobowiązany zapłacić jednorazowo. Nie będzie rozbijany na raty. 
We wszystkich pismach dotyczących podatków, gdy podatnik będzie się do organu zwracał 
musi podać numer PESEL lub NIP. To są takie 3 najistotniejsze zmiany 

Pani Radna Sławska - to chodzi o wszystkie podatki ? 

Pani Burmistrz — wszystkie do 100 zł. i wszystkie do 6,10 zł. 

Na koniec taka informacja, ze na wszystkie Gminy w Polsce, mamy ich ponad 2000 Gmina 
Węgorzyno pod względem wielkości pozyskiwanych środków zewnętrznych dofinansowania 
z Unii Europejskiej w latach 2007-2013 plasuje się na miejsce 893 np. Gmina Drawsko jest 
dalej na 933, Ińsko na 1519, Dobra na 2000 z haczykiem, Łobez jest na 780 miejscu, jest przed 
nami i Resko jest przed nami, to tyle 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jeszcze jakieś wnioski i komunikaty 
? proszę Radny Szyłowicz 

Pan Radny Szyłowicz - Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz korzystając z okazji j a chcę 
powiedzieć parę słów o Przedszkolu w Cieszynie. Otóż moim zdaniem t y m Przedszkolem 
kieruje osoba bardzo dobrze merytorycznie przygotowana, która sercem i duszą jest oddana 
tym małym dzieciom przygotowując je do bardziej dorosłego życia. Jest tylko jeden problem, 
po prostu rozmawiałem z tą Panią, powiedziała m i , ze jest mało dzieci i chciałaby, żeby tych 
dzieci było trochę więcej . Nie wiem, z czego to wynika, czy to wynika z lenistwa rodziców, 
czy też inny czynnik. Chciałbym się zwrócić do Sołtysów sąsiednich miejscowości, aby 
przekazali, że jest miejsce w Przedszkolu, także zapraszamy do Cieszyna. 

Pan Jan Mazuro Przewodn iczący Rady Miejskiej - brak dzieci, to był powód również taki, że 
w Ginawie to Przedszkole nie zostało otworzone. Świetlicę uruchomiliśmy, z myślą że dzieci 
zostaną, rodzice zdecydowali, że jednak do Węgorzyna dowożą częściowo, przewożą tu, a już 
nie chcą na miejscu, trudno 

8.Zakończenie obrad. 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej - zamykam X I V sesję Rady Miejskiej w 
Węgorzynie 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 16 ponumerowanych stron, oraz 10 
załączników. 

Na t y m protokół zakończono i podpisano. 
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